
Kulatý stůl s občany 

26. březen 2025 

PROGRAM: 

  

 Čas Část prezentace Poznámky a dotazy 

 16:00 Podbody investic  

 16:15 Podbody investic (4. Občanská vybavenost) 

 16:20 Bytový dům 

 16:30 Multi. – Skála 

 16:37 Klášter 

 16:47 Paseky 

 16:51 Dětská skupina 

 17:00 Diskuze  

 

Parkovací zálivy u ZŠ 

VELKÝ NESOUHLAS - p. Štěpán – ZŠ – nová komunikace u školy – nelogické těsně pod okny ZŠ 

p. Tichá – souhlas s výše uvedeným, zeleň se již začala odstraňovat 

 

+ maminky s kočárky – chodník 

Bolek – brání zeleň, 

Starosta – projekt prošel komisí výstavby a schválení radou obce. Jsou zase jiní občané, kteří s ním 

souhlasí, není možné vyhovět všem. 

 

Křižovatka, výjezd z Luhů, od Veselé – projekt hlavní křižovatky, semafor 

Knápek – upozorňuje, že po rekonstrukci výjezdu bude problém vyjet z Luhů. Přechod pro chodce 

bude posunutý k RpR. Na VM bude vůbec problém vyjet. 

Těhan – řešili jsme s Chajdrnou, semafory budou v majetku obce, zkusíme ještě doplnit semafor, a 

žluté čáry na cestě 

 



Struha  

Knápek – problém, není pročištěna, při povodních se vylévá 

Odkup pozemků od majitelů – možné východisko, pro lepší údržbu? 

Starosta – majetková záležitost musí řešit zastupitelstvo, předat bod do zasedání ZO 

Letiště , plocha v ÚP   

Pavel Kovář – proč tam je letiště, jezdí se na něj po jeho cestě řešení,  

problémy s letadly, jízda aut – uzavření cesty majitelem pozemku 

Starosta – pro malá letadla nemusí být plocha letiště zaznačena v ÚP, občané proti tomu podali 

v zákonné lhůtě námitky, obec námitkám vyhoví a plocha letiště se vypustí z ÚP. 

Pouťová zábava? 

Vrba – dotaz na bourání starých šaten na hřišti a zda bude zábava 

Starosta- staré šatny se teď nebourají, pouťová s největší pravděpodobností nebude 

 

Parkoviště u dolního Coopu? 

Tichá, Knápková – problém s parkováním u dolní Jednoty 

Těhan – pošleme opět požadavek na vybudování parkoviště Jednotě. Zastupitelstvo zvažovalo 

vybudovat parkoviště u TGM, ale zase bychom přišli o zeleň, navíc obchod je podnikatelský 

subjekt, obec nemůže podporovat 

 

Realizace odvodnění – Pohoř 

Tichá – dotaz zda se bude opravovat i cesta, lípy jsou vykáceny 

Starosta – ano SPÚ by měl letos začít s realizací, ale jisté to není 

 

Další body a návrhy: 

 

Výsadba stromů – u cesty vedle kláštera – oslovení majitelů  

Záchod na hřbitově (starosta odpovídá, že záchod bude na výletišti) 

Bolek – připomínky zdravotní středisko naproti OÚ není vhodné – zvýšení frekvence dopravy 

Starosta ukončil jednání v 18. 15. 

Zapsal – Erik Minář 


